
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 

Onderwerp:  Vergunningen Flevolandse veehouderijen 
Datum: 20 januari 2022 
 

Geachte voorzitter van de Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de Partij voor 

de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de vergunning van 

Flevolandse veehouders.  

Wij stellen de volgende vragen aan het college van GS: 
 

1. Volgens de laatste cijfers van het CBS heeft de provincie Flevoland 434 veebedrijven die 

koeien, varkens, kippen of geiten houden in Flevoland. Onderschrijft het college dit getal? 

2. Volgens zowel gedeputeerde Hofstra, als door een WOO-verzoek openbaar gemaakte 

stukken, zijn er tussen de 250-300 veehouderijen in Flevoland waarvan de vergunning status 

onbekend is, die echter mogelijk wel vergunning plichtig zijn. Is dit een volledig beeld of zijn 

er nog veebedrijven die niet in beeld zijn? Worden deze bedrijven meegeteld in de cijfers van 

het CBS? Kan het college inschatten hoeveel van deze bedrijven naar alle waarschijnlijkheid 

vergunning plichtig zijn? 

3. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens dat, gezien er ook nog circa 150 

veehouderijen zijn die een PAS-melding hebben gedaan, de overgrote meerderheid van 

veebedrijven geen vergunning heeft, zoals ook duidelijk wordt uit de bijgevoegde 

afbeelding? Zo nee, waarom niet? 

 



 

4. Zitten er in de groep van 250-300 bedrijven, veehouderijen die stikstofdepositie hebben op 

Natura2000 gebieden? Zo ja, hoeveel bedrijven? 

5. Hoeveel stikstofruimte is er nodig om deze vergunning plichtige bedrijven alsnog te 

vergunnen? 

6. Gezien deze bedrijven om verschillende redenen geen WNB-vergunning hebben (interim, 

historische rechten, onrechtmatig geen PAS-melding gedaan), is het college het dan ook met 

de Partij voor de Dieren eens dat deze groep niet enkel “hobby” boeren omvat met een 

minimale uitstoot en/of depositie? Zo nee, waarom niet? 

7. Zijn de stikstofdeposities van deze bedrijven meegenomen in het maken van de 

berekeningen van het huidige stikstofbeleid van de NPLG van 24% reductie? 

8. Is het veebedrijf, aan wie recent een vergunning is verleend in de omgeving van de A6, één 

van deze 250-300 bedrijven? Zo ja, met welke stikstofruimte is dit bedrijf vergund?1 

9. Gezien de heersende onduidelijkheid over de cijfers, kan het college toezeggen een 

schriftelijk overzicht te zullen geven van alle veebedrijven in de Provincie Flevoland 

gespecificeerd per gehouden diersoort en vergunning type/status van de vergunning? 

 
1 https://flevoland.nl/getmedia/ec8fd154-0945-4643-857e-4e29022da630/FLE220221_3041070-v1-

Wet-natuurbescherming-besluit-DeJonge-Zeewolde-VOF-Reigerweg-1-te-Zeewolde-DV_1.pdf 
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